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Številka: 032-0006/2022-13 

Datum: 22.6.2022 

 

 

ZAPISNIK 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE DOL PRI LJUBLJANI 

Z DNE 22.6.2022 

 

PRISOTNI: Nika Rovšek, Mojca Repanšek, Drago Sredenšek, Slađana Brodnik, Jasna 

Grahek, Irena Prašnikar, Davorin Malec, Aleš Žnidaršič, Gregor Pirc, Matjaž Kranjec, 

Mihaela Mekše, Miroslav Hribar 

 

ODSOTNI: Jure Rabič 

        

Od 13 (trinajst) članov občinskega sveta je bilo na začetku seje dne 22.6.2022 prisotnih 11 

(enajst) članov. Ugotovi se sklepčnost. Ob 18:05 se je pridružil Miroslav Hribar. 

 

Poleg članov Občinskega sveta so se seje udeležili še: Rok Prevc – direktor občinske 

uprave, Darko Ilievski – občinska uprava, Saška Gojčič – občinska uprava, Nina Keder - 

urednica občinskega glasila Pletenice, Peter Lovšin – Urbania d.o.o., Aleksandra Kranjc - 

Zavita. 

 

Seja se je pričela ob 18:00 uri, v dvorani Kulturnega doma Dolsko, Dolsko 55, Dol pri 

Ljubljani, katero je vodil župan Željko Savič.  

 

Predlagani spremenjen dnevni red je bil1: 

 

1.) Potrditev zapisnika 19. redne seje občinskega sveta, z dne 21.4.2022 

2.) Odlok o mladini – prvo branje 

3.) Odlok o spremembah odloka o turistični taksi 

4.) Pravilnik o sprejemu otrok v vrtec – uradno prečiščeno besedilo 

5.) Odlok o podeljevanju priznanj Občine Dol pri Ljubljani – uradno prečiščeno besedilo 

6.) Odlok o izdajanju občinskega glasila – uradno prečiščeno besedilo 

7.) Pravilnik o plačilu za delo odgovornega urednika, lektorja, oblikovalca in članov 

uredniškega odbora občinskega glasila – uradno prečiščeno besedilo 

 
1 Prvotna točka 2 je bila prestavljena na točko 8. 
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8.) Sprejem Občinskega prostorskega načrta – drugo branje  

9.) Vprašanja in pobude članov sveta   

 

➢ AD i: POTRDITEV DNEVNEGA REDA 20. REDNE SEJE  

 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

 

AD i SKLEP: 

 

Potrdi se predlagani dnevni red 20. redne seje 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 11 (enajstimi) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, 

Drago Sredenšek, Slađana Brodnik, Jasna Grahek, Irena Prašnikar, Davorin Malec, Aleš 

Žnidaršič, Gregor Pirc, Matjaž Kranjec, Mihaela Mekše). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 11 (enajst) svetnikov. 

 

➢ AD 1: POTRDITEV ZAPISNIKA 19. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA, Z 

DNE 21.4.2022 

 

Razprava: 

 

Irena Prašnikar želi imeti odgovor na vprašanje glede prostora v vrtcu Dol, ki ga je zastavila 

na prejšnji seji. Župan odgovori, da bo podal odgovor svetnikom do konca tega meseca. 

 

AD 1 SKLEP: 

 

Potrdi se zapisnik 19. redne seje Občinskega sveta Občine Dol pri Ljubljani z dne 

21.4.2022. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 11 (enajstimi) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, 

Drago Sredenšek, Slađana Brodnik, Jasna Grahek, Irena Prašnikar, Davorin Malec, Aleš 

Žnidaršič, Gregor Pirc, Matjaž Kranjec, Mihaela Mekše). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 11 (enajst) svetnikov. 

 

➢ AD 2: ODLOK O MLADINI – PRVO BRANJE 

 

Rok Prevc povzame obrazložitev sklepa, ki je bila svetnikom dana kot gradivo v sklopu 

predmetne točke. 
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Razprava: 

 

Mihaelo Mekše zanima v kakšnem rangu bi se naj gibale finančne posledice izvajanja 

predmetnega odloka. Župan odgovori, da se bodo letna sredstva določala glede na interes 

prijaviteljev v vsakokratnem razpisnem postopku in da je trenutno v občini šibko področje 

spodbujanja razvoja mladih. Nadaljuje, da bi se mlade vključilo po principu participativnega 

proračuna, in sicer, da bi podali svoje predloge za razvoj področja mladih v celotni občini, v 

proračunu pa bi se sama sredstva za ta namen letno gibala med 40.000 € in 50.000 €. Poudari, 

da je potrebno zagotoviti mladini nek namenski prostor, kjer bo ta delovala, se krepila in 

razvijala, pri čemer omeni dosedanje dobro delovanje društva KUD Fleišman. Rok Prevc 

doda, da se s prejetjem odloka ne sprejemajo finančne posledice, saj se bo višina sredstev 

določala v okviru postopka sprejemanja posameznega proračunu. 

 

Ireno Prašnikar zanima sestava komisije in ali bo delovanje skoncentrirano na Dol, kot bi 

naj to izhajalo iz 7. člena. Župan odgovori, da bo sestava primerljiva z ostalimi primerljivim 

občinam ter, da je bila ideja, da bo »celica« delovanja v kulturnem domu v Beričevem, kar pa 

ni nujno v kolikor ima kdo boljši predlog. 

 

Slađana Brodnik predlaga drugačno razmerje sestave v 14. členu, in sicer, da bi bilo to 3:2 v 

prid predstavnikov občine. Želi, da se poročilo odda tudi svetnikom in ne samo županu, kot je 

to zapisano v 11. oz. 12. členu. Nadalje jo zanima ali bodo lahko tudi svetniki OS istočasno 

člani tovrstnih komisij. Župan odgovori, da pri tem ne vidi konflikta interesov. 

 

Nika Rovšek doda, da se razmišlja tudi o možnosti, da se upošteva 

mladinske sekcije posameznih obstoječih društev, da ne bo potrebe po ustanavljanju novih 

društev, da se ne bi s tem odlokom preveč omejevalo in posledično zadeva ne bi zaživela.  

 

Rok Prevc odgovori, da se bodo vse pripombe in predlogi preverili ter se po potrebi vključili 

v predlog odloka v drugem branju. 

 

AD 2 SKLEP:  

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Odlok o mladini v Občini Dol pri 

Ljubljani v prvem branju.  

 

Sklep JE BIL SPREJET z 12 (dvanajstimi) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, 

Drago Sredenšek, Slađana Brodnik, Jasna Grahek, Irena Prašnikar, Davorin Malec, Aleš 

Žnidaršič, Gregor Pirc, Matjaž Kranjec, Mihaela Mekše, Miroslav Hribar). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 12 (dvanajst) svetnikov. 

 

➢ AD 3: ODLOK O SPREMEMBAH ODLOKA O TURISTIČNI TAKSI 

 

Rok Prevc povzame obrazložitev sklepa, ki je bila svetnikom dana kot gradivo v sklopu 

predmetne točke. 
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Razprava: 

Razprave ni bilo. 

 

AD 3 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Odlok o spremembah odloka o 

turistični taksi v Občini Dol pri Ljubljani v skrajšanem postopku in predlagani vsebini. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 12 (dvanajstimi) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, 

Drago Sredenšek, Slađana Brodnik, Jasna Grahek, Irena Prašnikar, Davorin Malec, Aleš 

Žnidaršič, Gregor Pirc, Matjaž Kranjec, Mihaela Mekše, Miroslav Hribar). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 12 (dvanajst) svetnikov. 

 

➢ AD 4: PRAVILNIK O SPREJEMU OTROK V VRTEC – URADNO 

PREČIŠČENO BESEDILO 

 

Razprava: 

Pri obravnavi predlogov prečiščenih besedil ni razprave. 

 

AD 4 SKLEP:  

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani potrdi uradno prečiščeno besedilo Pravilnika o 

sprejemu otrok v vrtec. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 12 (dvanajstimi) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, 

Drago Sredenšek, Slađana Brodnik, Jasna Grahek, Irena Prašnikar, Davorin Malec, Aleš 

Žnidaršič, Gregor Pirc, Matjaž Kranjec, Mihaela Mekše, Miroslav Hribar). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 12 (dvanajst) svetnikov. 

 

➢ AD 5: ODLOK O PODELJEVANJU PRIZNANJ OBČINE DOL PRI 

LJUBLJANI – URADNO PREČIŠČENO BESEDILO 

 

Razprava: 

Pri obravnavi predlogov prečiščenih besedil ni razprave. 

 

AD 5 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani potrdi uradno prečiščeno besedilo Odloka o 

podeljevanju priznanj Občine Dol pri Ljubljani. 
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Sklep JE BIL SPREJET z 12 (dvanajstimi) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, 

Drago Sredenšek, Slađana Brodnik, Jasna Grahek, Irena Prašnikar, Davorin Malec, Aleš 

Žnidaršič, Gregor Pirc, Matjaž Kranjec, Mihaela Mekše, Miroslav Hribar). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 12 (dvanajst) svetnikov. 

 

➢ AD 6: ODLOK O IZDAJANJU OBČINSKEGA GLASILA – URADNO 

PREČIŠČENO BESEDILO 

 

Razprava: 

Pri obravnavi predlogov prečiščenih besedil ni razprave. 

 

AD 6 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani potrdi uradno prečiščeno besedilo Odloka o 

izdajanju javnega glasila Občine Dol pri Ljubljani. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 12 (dvanajstimi) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, 

Drago Sredenšek, Slađana Brodnik, Jasna Grahek, Irena Prašnikar, Davorin Malec, Aleš 

Žnidaršič, Gregor Pirc, Matjaž Kranjec, Mihaela Mekše, Miroslav Hribar). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 12 (dvanajst) svetnikov. 

 

➢ AD 7: PRAVILNIK O PLAČILU ZA DELO ODGOVORNEGA UREDNIKA, 

LEKTORJA, OBLIKOVALCA IN ČLANOV UREDNIŠKEGA ODBORA 

OBČINSKEGA GLASILA – URADNO PREČIŠČENO BESEDILO 

 

Razprava: 

Pri obravnavi predlogov prečiščenih besedil ni razprave. 

 

AD 7 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani potrdi uradno prečiščeno besedilo Pravilnika o 

plačilu za delo odgovornega urednika, lektorja, oblikovalca in članov uredniškega 

odbora občinskega sveta. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 12 (dvanajstimi) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, 

Drago Sredenšek, Slađana Brodnik, Jasna Grahek, Irena Prašnikar, Davorin Malec, Aleš 

Žnidaršič, Gregor Pirc, Matjaž Kranjec, Mihaela Mekše, Miroslav Hribar). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 12 (dvanajst) svetnikov. 

 

Mihaela Mekše predlaga, da se v prihodnje uradno prečiščeno besedilo ne opravlja v primerih 

sleherne spremembe osnovnega besedila akta. 
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➢ AD 8: SPREJEM OBČINSKEGA PROSTORSKEGA NAČRTA – DRUGO 

BRANJE 

 

Nika Rovšek in Saška Gojčič povzameta obrazložitev sklepa in s pomočjo grafike 

predstavita predlog prostorskega načrta, kar je vse bilo dano svetnikom kot gradivo v sklopu 

predmetne točke2. 

 

Razprava: 

 

Mihaela Mekše ima tehnični pomislek glede zapisa preambule, v kateri je kot podlaga za 

sprejetje predmetnega odloka naveden ZUreP-2, čeprav je s 1.6.2022 začel učinkovati ZUreP-

3., zaradi česar predlaga, da bi se v preambulo vključila povezava z ZUreP-3. Župan po krajši 

razpravi svetnikov poda predlog besedila amandmaja. 

 

Ireno Prašnikar zanima približno koliko pobud je v tem dolgotrajnem postopku sprejemanja 

OPN še ostalo nerešenih. Nika Rovšek odgovori, da so bile nekatere pobude nerealne ali 

neutemeljene, zaradi česar se jim ni moglo ugoditi. Zaključi, da se ravno zaradi tovrstnih 

pobud predlaga v kratkem zbiranje pobud za postopke sprememb in dopolnitev OPN, za kar je 

po Zurep-3 najprej treba sprejeti odlok o uvedbi upravne takse za pobude za spremembe 

namembnosti.  

 

Irena Prašnikar podpira predlog OPN in meni, da je zadnji čas, da se ga sprejme. Nadalje jo 

zanima ali je bilo pred sprejetjem veliko vlog oseb, ki so želeli biti obravnavani po še sedaj 

aktualnem OPN. Saška Gojčič odgovori, da teh vlog ni bilo veliko, mogoče tudi za to, ker 

jim bolj ustreza nov OPN. 

 

Amandma št.1 

 

AD 8.1 SKLEP:  

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani potrdi Amandma št. 1 k točki »Sprejem 

Občinskega prostorskega načrta – drugo branje«, ki spreminja preambulo Odloka o 

občinskem prostorskem načrtu Občine Dol pri Ljubljani, ki se sedaj glasi: »Na podlagi 

298. člena Zakona o urejanju prostora (ZUreP-3) (Uradni list RS, št. 199/21) ter 15. člena 

Statuta Občine Dol pri Ljubljani (Uradni list RS, št. 3/18 - UPB2), je Občinski svet Občine 

Dol pri Ljubljani na 20.redni seji, dne 22.6.2022, sprejel«. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 12 (dvanajstimi) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, 

Drago Sredenšek, Slađana Brodnik, Jasna Grahek, Irena Prašnikar, Davorin Malec, Aleš 

Žnidaršič, Gregor Pirc, Matjaž Kranjec, Mihaela Mekše, Miroslav Hribar). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 12 (dvanajst) svetnikov. 

 
2 Objavljeno pa je tudi na spletni strani: https://www.dol.si/sl/meeting/arhiv/470  

https://www.dol.si/sl/meeting/arhiv/470
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Odlok: 

 

AD 8.2 SKLEP:  

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Odlok o občinskem prostorskem načrtu 

Občine Dol pri Ljubljani z vsemi tekstualnimi in grafičnimi vsebinami. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 11 (enajstimi) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, 

Drago Sredenšek, Slađana Brodnik, Jasna Grahek, Irena Prašnikar, Davorin Malec, Aleš 

Žnidaršič, Gregor Pirc, Matjaž Kranjec, Miroslav Hribar) in 1 (enim) VZDRŽANIM 

(Mihaela Mekše). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 12 (dvanajst) svetnikov. 

 

VPRAŠANJA IN POBUDE: 

 

Matjaža Kranjca zanima ali se je kdaj naredila analiza območja jame pri OMV, kamor se je 

odlagalo smeti ter ali je to odlagališče kaj vplivalo na vodno zajetje v bližini. Župan odgovori, da 

do sedaj na tistem območju ni bilo ugotovljenih elementov škodljivih za okolje, predvideva pa 

OPN zavezo investitorja, da sprejem ustrezne ukrepe, v kolikor se s sondažo ugotovijo določena 

odstopanja od dovoljenega. 

 

Ireno Prašnikar zanima kaj se dogaja z industrijsko cono. Nadalje predlaga, da se na mostu čez 

Savo odstrani zaraščeno rastlinje in ponovno prepleska ograja. Dodatno jo zanima glede parcele 

pri Žerjavu v Kamnici in kako je z varovanimi stanovanji ter domom. Zanima jo tudi kdaj se bodo 

v Križevski vasi postavljala igrala iz participativnega proračuna ter kako je z njihovo nesrečno 

cesto, katera bi morala biti že sanirana, v kolikor bi se udejanjili pretekli plani v proračunu. 

Opozori, da nov OPN ne predvideva razvoja krajev Vinje, Klopce in Zagorica, ki dejansko 

umirajo, saj ni ustrezne prometne povezave, pri čemer apelira na občino, da ustrezno ukrepa, da 

postavi ustrezno prometno signalizacijo, ki bo preprečevala morebitne nesreče ter tudi, da prepreči 

centralizacijo občine. Za zaključek jo zanima kdaj se bo občina selila na Rajhovo domačijo ter v 

kakšni fazi je rekonstrukcija v Dolskem. Župan vezano na industrijsko cono odgovori, da se je od 

tedanje pogodbe odstopilo ter se začel razlastitveni postopek zemljišč, po katerih poteka cesta. 

Nadaljuje, da se je po odstopu ugotovilo, da so bili v času sprejemanja odloka o urejanju tega 

območja sprejeti nekateri nepotrebni ukrepi, ki so bili v breme proračuna, pri čemer ima občina 

tam interes pridobiti zemljišča, na katerih bi se uredil začasni zbirni center, umestila pa bi se tudi 

čistilna naprava na območju kužnega znamenja. Doda, da sta tamkajšnja zemljišča do sedaj kupila 

dva investitorja, in sicer podjetje Kuhn, ki se ukvarja z gradbeno mehanizacijo, ter podjetje, ki se 

ukvarja z medicinskimi filtri.  Glede mostu navede, da se rastlinje tam redno odstranjuje in da je 

ponudba za pleskanje že bila pridobljena. Glede parcele pri Žerjavu pove, da je bila pogodba 

sklenjena in se sedaj urejajo nadaljnji postopki. Glede stanovanj odgovori, da se sedaj pridobivajo 

soglasja za 53 stanovanj oz. pod določenimi pogoji 57. Glede sanacije ceste pove, da se čaka na 

odgovor ministrstva, na katerega je bila podana vloga, pri čemer sklepa, da se je zadeva malo 

upočasnila zaradi menjave vlade. Glede opozorila odgovori, da je bil OPN skrbno pripravljen tudi 

za navedena območja, predvsem na področju turizma in stanovanj za mlade, vsako leto pa je bilo 
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namenjenih okoli 200.000 € za sanacijo cest, vodno infrastrukturo itd. ter doda, da je občinski 

proračun prešibek za velike infrastrukturne posege kot je npr. zamenjava takšne ceste. Glede 

selitve odgovori, da je ta predvidena v septembru, pri čemer opozori na trenutne nezavidljive 

razmere v gradbeništvu. Glede rekonstrukcije v Dolskem odgovori, da se bi naj v naslednjem 

tednu delal grob asfalt do Žerjavice, kar bo omogočilo promet proti Lazam, se bodo pa zaradi tega 

zapirali nekateri drugi odseki, pri čemer zaključi, da se bo probalo čim več urediti med 

počitnicami, da šola ne bi trpela na ta račun, enako pa velja tudi za Dol, kjer se dela kanalizacija. 

Rok Prevc glede igral za Križevsko vas odgovori, da je bila naročilnica že oddana izvajalcu.  

 

Miroslava Hribarja zanima kdaj bo izvedena rekonstrukcija v Vidmu. Župan odgovori, da se 

čaka na izvajalce, Rok Prevc pa doda, da je izvajalec zatrdil, da se začnejo dela z naslednjim 

ponedeljkom in da se je dinamika nekoliko upočasnila, ker se je prestavila gradnja kanalizacija v 

delu 80m, saj se bo v naslednji letih začela izvajati investicija poslovno - stanovanjskih objektov v 

centru Dola. Zaključi, da mora izvajalec po pogodbi izvesti vsa dela do 5.11.2022, pri čemer si 

sam zbere dinamiko izvajanja. 

 

Mojco Repanšek zanima kje se bodo začela dela. Rok Prevc odgovori, da se bo začelo pri JUB-u 

in se nadaljevalo proti rondoju. Župan doda, da bo ves čas na tej trasi zagotovljen en pas, ki bo 

namenjen tovornemu prometu, da ta ne bo šel skozi naselje.  

 

Gregorja Pirca zanima glede meteorne vode pri avtobusni postaji Senožeti 3, saj še sedaj v času 

suše teče voda. Nadalje predlaga pripravo časovnice glede izgradnje lope v Senožetih ter 

postavitev razsvetljave na območju od rondoja do šole v Senožetih. Glede redarstva ga zanima ali 

bi le to bilo možno izvajati v sodelovanju z MOL-om. Zanima ga tudi kdaj je predvidena 

realizacija del v Dolskem ter v kakšni fazi je vzpostavitev sekcijskega radarja. Za zaključek 

navede v vednost, da je ravnatelj odpovedal 4. razredu športni dan, ker naj ne bi bilo mogoče 

organizirati avtobusnega prevoza, pri čemer se sprašuje ali je dandanes to mogoče. Rok Prevc 

glede meteorne vode odgovori, da se je o tem že podala prijava na inšpekcijo. Župan odgovori, 

da je redarstvo sedaj urejeno skupaj z drugimi tremi občinami in ga bi bilo nesmotrno kakorkoli 

drugače urejati, pri čemer doda, da sta se sedaj zaposlila dva nova redarja, kar bo izboljšalo 

delovanje redarstva. Glede rekonstrukcije v Dolskem odgovori, da bodo dela končana novembra, 

glede sekcijskega radarja pa, da je to nabava skupne občinske uprave in da bo potrebno zagotoviti 

proračunska sredstva, mogoče že letos z rebalansom. 

 

Irena Prašnikar opozori, da se otroke v vrtcu v Dolskem ne poučuje glede čiščenja zob, prav 

tako pa se ne izvajajo bralne urice oz. bralna značka. Župan odgovori, da naj bi bilo v vrtcih v 

drugih naseljih to urejeno, zaradi česar bo preveril kako je s tem v Dolskem. Jasna Grahek doda, 

da so se izvajale bralne urice v času, ko sta njena otroka obiskovala vrtec in ko je še obstajala 

knjižnica. 

 

 

Seja se je zaključila ob 19:56. 

 

 

Zapisal: 

Darko Ilievski        Željko Savič,  župan 


